
Zápisnica 
zo zasadnutia Rady školy pri EMŠ Dr. Filipa Melanchtona, 

Tupolevova 20, 851 01 Bratislava 
zo dňa 12.06.2023 

 
 
Prítomní:  Ľubomír Synak (za zriaďovateľa), Liliana Tahotná (za rodičov), Jana Mariašová (za 

EMŠ pedagogickí zamestnanci), Dana Mašlíková (za EMŠ nepedagogickí 
zamestnanci), Andrea Jadroňová (za rodičov) 

 
Hostia:  Katarína Gajdošová, riaditeľka EMŠ Dr. Filipa Melanchtona, a Ilona Bázliková (zborová 

farárka) za zriaďovateľa  
 
Program: 
 
1. Otvorenie schôdze, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
2. Kontrola uznesení z predchádzajúceho zasadnutia 
3. Voľba podpredsedu rady EMŠ 
4. Prijímanie nových žiakov do EMŠ pre školský rok 2023/2024 
5. Výsledky VVČ za 2. polrok šk. roku 
6. Prerokovanie aktuálnych problémov, rôzne, diskusia 
7. Uznesenia, záver   
  
Priebeh zasadnutia: 

 

1. Otvorenie schôdze, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

Predsedníčka RŠ privítala prítomných členov RŠ a hostí a oboznámila ich s programom.  Zároveň 

skonštatovala prítomnosť nadpolovičnej väčšiny členov RŠ, a tým jej uznášania schopnosť.  

 

Za zapisovateľku bola schválená p. Tahotná a za overovateľov p. Mašlíková a p. Jadroňová. Rada 

školy  jednohlasne odsúhlasila zapisovateľku i overovateľov  (5 za, 0 proti, 0 zdržali). 
 

 

2. Kontrola uznesení z predchádzajúceho zasadnutia 
 

Uznesenie č. 8: V prípade zvýšenia príspevku informovať radu školy a prerokovať to s ňou. 
– nedošlo k zvýšeniu 
Uznesenie č. 9: Výročnú správu RŠ za rok 2022 zverejniť na web stránke MŠ v termíne do 

15.03.2023. - splnené 
Uznesenie č. 10: Štatút rady školy zverejniť na web stránke MŠ v termíne do 15.03.2023. 
- splnené 
Uznesenie č. 11: Informovať RŠ (predsedu a jej členov) o výsledku stretnutia zriaďovateľa EMŠ s 

riaditeľom základnej školy a zástupcom zriaďovateľa základnej školy, a to v termíne do 31.03.2023 

- nesplnené 
Uznesenie č. 12: Informovať RŠ (predsedu a jej členov) o výsledku stretnutia zriaďovateľa EMŠ s 

riaditeľom základnej školy a zástupcom zriaďovateľa základnej školy a to v termíne do 31.03.2023. 

– nesplnené 
 

3. Voľba podpredsedu rady EMŠ 
 

Podľa nového štatútu, ktorý bol schválený na predchádzajúcom zasadnutí, RŠ má mať aj podpredsedu 

RŠ. Nový bod programu pre toto zasadnutie - voľba podpredsedu RŠ - si RŠ schválila ešte na 

predchádzajúcom zasadnutí. P. Mariášová bola prítomnými členmi RŠ navrhnutá do tejto funkcie, návrh 



prijala. P. Mariášová bola prítomnými členmi RŠ v tajnom hlasovaní jednohlasne zvolená (5 za, 0 

proti, 0 zdržali) do funkcie podpredsedu rady školy. 
 

4. Prijímanie nových žiakov do EMŠ pre školský rok 2023/2024 

 

P. Gajdošová RŠ informovala o prijímaní nových detí do EMŠ na školský rok 2023/2024: 

- podaných žiadostí 22 (čo je najmenej za posledné roky), z toho 8 evanjelického a. v. 

- prijať je možné z toho 13 detí  

 

RŠ uvedené berie na vedomie a nemá žiadne pripomienky a výhrady (5 za, 0 proti, 0 zdržali). 
 

 

4. Výsledky VVČ za 2. polrok šk. roku 2022/2023 

 

P. Gajdošová odprezentovala výsledky VVČ za 2. polrok šk. roku 2022/2023: 
 

- 12 detí predškoláci, z toho 11 detí odchádza do základnej školy, 1 dieťa pokračuje v plnení 

povinného predprimárneho vzdelávania 

- aktuálne je v materskej škole zapísaných 60 detí, 1 dieťa sa v máji vrátilo do Ukrajiny 

- deti mali možnosť v 2. polroku navštevovať kurz ľadového korčuľovania, gymnastiky aj In-line 

korčuľovania 

- každá trieda navštívila knižnicu, Slovenskú Filharmóniu, mali rôzne divadelné aj zábavné vystúpenia, 

videli ukážku sokoliarstva a iné 

- deti svojím vystúpením obohatili program služieb Božích v kostole 3x: na Veľkú noc – Kvetnú nedeľu, 

Deň matiek a na rozlúčku s predškolákmi – 11.6. 

 

 

Výsledky VVČ za 2. polrok šk. roku 2022/2023 evanjelickej materskej školy Dr. F. Melanchtona v 

Bratislave RŠ berie na vedomie a nemá voči nim žiadne pripomienky a výhrady (5 za, 0 proti, 0 

zdržali). 
 

 
 

5. Prerokovanie aktuálnych problémov, rôzne, diskusia  
 
 

a) Občianske združenie NAŠA ŠKÔLKA 
 

Plánované výdavky rok 2023 pre EMŠ: nákup kompaktného fotoaparátu, nových postieľok pre deti, 
nových posteľných plachiet sa neuskutoční, nakoľko fotoaparát škôlka dostane darom, nové postieľky 
a plachty sa nebudú kupovať, pretože pravdepodobne dôjde k presťahovaniu EMŠ a zníženiu počtu 
tried z troch na dve. 
 
Z prijatých príspevkov občianske združenie namiesto toho uhradí: mulčovaciu kôru / drť na vysypanie 
detského ihriska v termíne k začiatku nového školského roka 2023/2024 a uhradí tablo, fotenie a natá-
čanie rozlúčky s predškolákmi za tento školský rok. Podľa stavu finančných prostriedkov sa následne 
dohodne na čo sa zvyšné peniaze použijú. 
 
 
 
b) Nesplnené uznesenie č. 11 a 13 nevyhovujúci stav okien a svetiel a končiaca nájomná zmluva 
 

P. Bázliková a p. Synak informovali, že stretnutie so zriaďovateľom základnej školy ako aj s riadite-
ľom základnej školy prebehlo. Riaditeľ základnej školy priestory v ktorých sa nachádza EMŠ nepo-
trebuje, čiže by v nej mohla zotrvať, rozhoduje o tom však zriaďovateľ základnej školy, t. j. mestská 



časť Petržalka. Zriaďovateľ nechcel dať oficiálne stanovisko, až na základe podanej žiadosti o pre-
dĺženie nájomnej zmluvy, sú však viacerí záujemcovia o priestory. 

 
Zriaďovateľ EMŠ – cirkevný zbor Petržalka zvažuje presťahovanie EMŠ do voľných priestorov na 
fare od školského roka 2024/2025, tieto však treba pripraviť, pričom by boli otvorené dve triedy, t. j. 
znižoval by sa počet tried a počet učiteliek. Strava by sa dovážala. 
Momentálne v uvedenej veci sa ešte len ide konať, t. j. v letných mesiacoch má byť spracovaná 
štúdia, či by priestory hygienicky vyhovovali a podaná na hygienu. Po vyjadrení hygieny sa rozhodne 
v cirkevnom zbore ako sa bude pokračovať ďalej. Z uvedených dôvodov sa momentálne nebude 
riešiť ani nevyhovujúci stav okien a svetiel, napriek tomu p. Synak sa informoval u prenajímateľa, 
ale rekonštrukcia nie je plánovaná a ani zahrnutá do rozpočtu mestskej časti. 

 
Rada školy sa dohodla, že na svojom ďalšom zasadnutí sa dohodne na ďalšom postupe a bude 
informovaná o tom, či sa požiadalo o predĺženie nájomnej zmluvy a či sa škôlka bude sťahovať 
k školskému roku 2024/2025, nakoľko vôbec nie je jasné či sa vôbec priestory stihnú dovtedy zre-
konštruovať a či sú vôbec vyhovujúce. 

 
Členovia rady školy apelovali na zástupcov zriaďovateľa EMŠ, aby ešte teraz v lete požiadali 
o predĺženie nájomnej zmluvy mestskú časť Petržalka, keďže nie je jasné, či priestory budú 
vyhovovať  a či sa vôbec rekonštrukcia stihne a či budú na ňu finančné zdroje, keďže nee-
xistuje ani projekt ani rozpočet rekonštrukcie. 
  

9. Rôzne a diskusia 

 

P. Synak preverí, akým spôsobom by bolo možné zasielať peniaze do triedneho fondu na účet 

bezhotovostne, keďže je tu požiadavka od niektorých rodičov a zároveň v škôlke sa drží dosť veľký 

finančný obnos z vyzbieraných peňazí, informovať bude najneskôr na najbližšom zasadnutí RŠ. 

 

10. Záver, uznesenia 

 

Na záver p. Tahotná poďakovala prítomným za účasť a ukončila Radu školy. 

 

Uznesenia: 

 

Uznesenie č. 13: RŠ v tajnom hlasovaní jednohlasne zvolila p. Mariášovú do funkcie podpredsedníčky 

rady školy (5 za, 0 proti, 0 zdržali). 
 

Uznesenie č. 14: RŠ berie na vedomie  informáciu o prijímaní nových detí do EMŠ pre školský rok 

2023/2024 Š a nemá žiadne pripomienky a výhrady (5 za, 0 proti, 0 zdržali). 
 

Uznesenie č. 15: Výsledky VVČ za 2. polrok šk. roku 2022/2023 evanjelickej materskej školy Dr. F. 

Melanchtona v Bratislave RŠ berie na vedomie a nemá voči nim žiadne pripomienky a výhrady (5 za, 

0 proti, 0 zdržali). 
 

Uznesenie č. 16: P. Synak preverí, akým spôsobom by bolo možné zasielať peniaze do triedneho 

fondu na účet bezhotovostne, (5 za, 0 proti, 0 zdržali). 
 

 

V Bratislave, 28.06.2023 

 

Zapísala:   

  Liliana Tahotná 

 

 

Overili:    

  Andrea Jadroňová    Dana Mašlíková 



 

 

 

 

 


